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1. Ordföranden förklarade mötet öppnat 

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen. 

 

Föreningens ekonomi är god med 206 672 kr i kassan. Två budgetförslag kommer att 

läggas fram till årsstämman. Diskussion kring hur mycket pengar som får finnas i 

föreningens kassa. 

 

4. Genomgång av förvaltningsberättelsen för 2016 med ändringar. 

 

 Förvaltningsberättelsen för 2016 lästes igenom och diskuterades. Endast få justeringar 

gjordes. 

  

 

5. Uppföljning snöröjning. 

 

 PEAB har anlitats för snöröjning och ett avtal kommer att skrivas. Sven Gunnarsson 

kommer att kontakta PEAB och meddela att de inte ska snöröja just nu med tanke på 

att plattorna i området ligger uppe pga. fiberinstallation. 

 

 

6.  Bredbandsinstallation Kraftringen och påverkan på samfälligheten 

 

Kraftringen håller på och installerar fiber i området. När alla plattor är tillbakalagda 

kommer styrelsen att gå över området och se så att allt är i samma skick som tidigare. 

Allt ska vara klart kring fiberinstallationen senast den 31/3. 

 

7. Diskussion om kommande styrelsesammansättning och valberedningens arbete 

 

Valberedningen har gjort ett utkast på brev som kommer att gå ut till föreningens 

medlemmar samt tagit fram förslag på namn för styrelsen. Henrik Jönsson kommer att 

kontakta valberedningen för att ge feedback på detta. 

  

 

 

 



8. Andra punkter 

 

Betongfundamenten är dåliga i flera av garagen. Styrelsen kommer att be 

medlemmarna att titta över dessa till årsstämman för att se om föreningen måste laga 

dessa. 

 

Efternamnen på torgkartan kommer att tas bort och uppdateras. 

 

Årsstämman planerades. 

 

 

9.  Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

Henrik Jönsson    Sven Gunnarsson 

Sekreterare     ordförande 

 

 

 


